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College van burgemeester en wethouders GOEDGEKEURD 

Vergadering van 19 maart 2024
Beleid en Uitvoering - Uitvoering 

Sociaal Domein

20 2024_B&W_00210 Beantwoording raadsvragen VVD Kamper Erve

Samenstelling:

Aanwezig:
J.H. Bats, burgemeester en voorzitter; Melvin Smit, wethouder; T. Jongman, wethouder; B. Harmsma, 
wethouder; M. Scheringa, wethouder; M.W. de Graaf, gemeentesecretaris

Nota van antwoord
Vraag en antwoord
De VVD-fractie van de raad heeft schriftelijke vragen gesteld over mogelijke ontwikkeling van een 
aanmeldcentrum van het COA in Sint Jansklooster op de Kampervenne. Voor de beantwoording van 
de vragen gaan wij ervan uit dat de VVD-fractie  de camping het Kamper Erve aan de Kadoelen 9 te 
Sint Jansklooster bedoelt. 

Het COA heeft op ambtelijk niveau gepolst of Het Kamper Erve mogelijk geschikt zou kunnen zijn voor 
opvang. Daarop hebben we aangegeven dit om meerdere redenen geen geschikte locatie te vinden. 
Het COA heeft vervolgens een bezoek gebracht aan de locatie en is tot dezelfde conclusie gekomen. 
Mocht het COA gevonden hebben dat de locatie wel geschikt zou zijn, dan had het COA een formeel 
verzoek bij het college neergelegd. Het college kan daarop een positief of negatief standpunt 
innemen. Zover is het niet gekomen.

Vervolg
1. Heeft het college daadwerkelijk een verzoek tot voorlopig positief standpunt ingenomen met 
betrekking tot de ontwikkeling van een COA-aanmeldcentrum in Sint Jansklooster op Het Kamper 
Erve?

Wij hebben geen verzoek ontvangen met betrekking tot de ontwikkeling van een COA-
aanmeldcentrum op het Kamper Erve.

2. Indien een dergelijk verzoek is ontvangen, kunt u toelichten op basis waarvan dit voorlopig 
positieve standpunt is gebaseerd?   

Zoals bij de beantwoording van vraag 1 al is aangegeven hebben wij geen verzoek ontvangen.

3. Welke stappen heeft het college genomen om eventuele gevolgen van een mogelijke ontwikkeling 
van een COA-aanmeldcentrum voor de lokale gemeenschap te onderzoeken en te analyseren? 
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Wij hebben geen stappen ondernomen omdat wij geen verzoek van het COA hebben ontvangen om 
een COA aanmeldcentrum te ontwikkelen. 

Besluit

Het college stelt de beantwoording raadsvragen over mogelijke ontwikkelingen van een 
aanmeldcentrum van het COA in Sint Jansklooster op het Kamper Erve vast.

Bijlagen
1. 20240313 - Schiftelijke vragen VVD - Mogelijke locatie COA Sint Jansklooster.pdf



 

 

Onderwerp: Schriftelijke vragen over mogelijke ontwikkeling van een aanmeldcentrum van het 
COA in Sint Jansklooster op de Kampervenne. 

Geacht college van Burgemeester en Wethouders, 

Namens de fractie VVD Steenwijkerland willen wij graag meer informatie verkrijgen over een 
onderwerp dat momenteel onrust veroorzaakt binnen onze samenleving. Het betreft de 
mogelijke ontwikkeling van een aanmeldcentrum van het Centraal Orgaan opvang Asielzoekers 
(COA) in Sint Jansklooster, specifiek op de Kampervenne. Wij zijn op zoek naar helderheid 
omtrent de huidige stand van zaken. 

Naar aanleiding van deze kwestie hebben wij vernomen dat het college van burgemeester en 
wethouders mogelijk een verzoek tot voorlopig positief standpunt heeft ingenomen met 
betrekking tot de ontwikkeling van een COA-aanmeldcentrum in Sint Jansklooster op de 
Kampervenne. Voordat het COA formeel een verzoek indient bij de gemeente, is het van belang 
te weten of er inderdaad een voorlopig positief standpunt is ingenomen door het college. 

Hierbij baseren wij ons op de informatie verstrekt op de website van het COA, waarin wordt 
gesteld dat een formeel verzoek tot vestiging van een locatie pas wordt ingediend nadat het 
college een voorlopig positief standpunt heeft ingenomen. Deze informatie is te raadplegen via 
de volgende link: https://www.coa.nl/nl/een-coa-locatie-openen. 

Om meer duidelijkheid te verkrijgen over deze kwestie, willen wij het college verzoeken om de 
volgende vragen schriftelijk te beantwoorden: 

1. Heeft het college daadwerkelijk een verzoek tot voorlopig positief standpunt ingenomen 
met betrekking tot de ontwikkeling van een COA-aanmeldcentrum in Sint Jansklooster 
op de Kampervenne? 

2. Indien een dergelijk verzoek is ontvangen, kunt u toelichten op basis waarvan dit 
voorlopig positieve standpunt is gebaseerd? 

3. Welke stappen heeft het college genomen om eventuele gevolgen van een mogelijke 
ontwikkeling van een COA-aanmeldcentrum voor de lokale gemeenschap te 
onderzoeken en te analyseren? 

Wij zien uw antwoorden met belangstelling tegemoet, daar het van groot belang is om de 
betrokkenheid en transparantie in deze kwestie te waarborgen. 

Met vriendelijke groet, 

Jeroen van Duijvenvoorde 

Namens de fractie VVD Steenwijkerland 
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